 國立臺灣大學博﹑碩士學位考試撤銷申請書 
Doctoral and Master’s Degree Examination Cancellation  Application Form 
學生Name：ˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍ 學號Student ID：ˍˍˍˍˍˍˍˍ
申請日期Date of Application：ˍˍ年ˍˍ月ˍˍ日 (Year/Month/Date)
系所別School/Department：ˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍ


學生已申請本(   )學年度第   學期學位考試，茲因 ˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍ，擬撤銷本學期申請之學位考試，敬請照准。This student have applied for degree examination forˍˍˍˍ(Year/Semester). Due toˍˍˍˍˍˍˍˍ(circumstance) hereby request for cancelling the degree examination. 
[bookmark: _GoBack]
指導教授簽章 Thesis advisor signature：ˍˍˍˍˍˍˍˍˍˍ  
系（所）主管簽章 School/Department Director signature：ˍˍˍˍˍˍ
日期 Date：ˍˍ年ˍˍ月ˍˍ日 (Year/Month/Date) 
說明： 
1. 依據本校博士暨碩士學位考試規則規定：已申請學位考試之研究生，若因故無法於該學期內(第1學期1月31日之前；第2學期7月31日之前)舉行學位考試，應於學校行事曆規定學期結束日 (第1學期1月31日之前；第2學期7月31日之前) 之前報請學校撤銷該學期學位考試之申請。逾期未撤銷亦未舉行考試者，以一次不及格論。
2. 本申請書呈指導教授及所長簽章同意後，請送教務承辦單位(研教組、醫教分處)存查。
Note：
1. According to the National Taiwan University Guidelines for Ph.D. and Master Degree Examination: students who have applied for the degree exam and couldn’t take the exam within the time limit (before Jan 31st for Fall semester and before Jul 31st for Spring semester) shall submit the exam cancellation application before the deadline. Those who failed to cancel or hold the exam within the time limit shall be considered to have failed the exam.
2. Please submit this application to the Academic Affair Office with the signatures of your advisor and program director on it.
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